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1. Opening en vaststellen agenda 

Angelo heet iedereen welkom bij het derde Dorpsplatformoverleg van dit jaar. Helaas 

niet zoveel mensen aanwezig vanavond. Er is ook maar 1 initiatief binnen gekomen. 

Iedereen heeft de stukken voor de aanvraag ontvangen. 

 

2. Mededelingen 

Het vorige overleg is niet doorgegaan aangezien er geen aanvragen waren, alleen 1 

terugkerende deze kon ook behandeld worden door een delegatie van het 

Dorpsplatform. Naderhand is er nog het verzoek gekomen van de kerststal om 

opvolging te geven aan de verleende voorfinanciering. Deze 2 aanvragen zijn door 

een petit comité per mail behandeld. 

 

- Hang-bloembakken OVP: Dit is een terugkomende aanvraag. Door Marius, 

Bartjan en Corné is een positieve bevinding gegeven. Wel zijn nog openstaande 

vragen opnieuw gesteld van vorig jaar. Deze zijn nog beantwoord. 

 

Naar rato is in vergelijking met de prijsstijging (10%) is de aangepaste de bijdrage 

van de dorpsraad (20%) hoger dan die van het OVP (1,6%). OVP zal kijken of ze dit 

jaar nog wat extra kunnen bijdragen, anders doen ze dat volgend jaar. 

 

Vragen die vanuit de aanvraag vorig jaar open staan (notulen 19-01-2022) Is nog 

onderzocht om een ondernemersfonds op te richten met de gemeente? Voor het 

ondernemersfonds is nu weinig animo omdat het extra werk is voor het huidige 

bestuur en de baten nog te onduidelijk zijn. 

 

Zijn de bloemen bij-vriendelijk? Er bestaat een meer bij-vriendelijke optie. Dit is 

vorig jaar ook uitgezocht. Deze optie is duurder en de bloemen zijn wat minder 

robuust (vatbaar voor droogte). Omdat het duurder is hebben we hier, net als 

vorig jaar, niet voor gekozen. 

 

- Aanvraag restant kerststal: Door Stichting kerststal is door acties € 814,- bij elkaar 

gehaald. Hierdoor is de totale aanvraag verlaagd naar € 4.886,-. Door Marius, 



Bartjan en Corné is een positieve bevinding gegeven (als vervolg op de 

voorfinanciering) voor de realisatie van de nieuwe kerststal.  De eerder verleende 

voorfinanciering wordt omgezet naar toegekend net als de aanvulling van € 

2.386,-. 

Er is nog budget voor € 1.222,62 maar net als andere jaren kunnen er indien er 

overgebleven gelden zijn uit Zuid-West worden gebruikt. Er wordt nog een aanvraag 

van de plukroute verwacht en mogelijk SEP voor de kerstbom.  

Op 5 juni is er grote bijeenkomst over de wijkplatforms geweest in het huis van de 

Heuvel. Zijn initiatieven uit Zuid-West gepresenteerd maar niet van het 

Dorpsplatform Princenhage.  

Voor 2024 zijn er geen veranderingen voor het systeem van Wijk- en Dorpsplatforms. 

Wel zijn er wat verschuivingen maar voor Zuid-West blijven de aanspreekpunten 

Angelo en Peter. 

3. Verslag 29-03-2023 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag. Dank aan Corné voor het maken van het 

verslag.  

 

4. Initiatief 1. Ondernemers Vereniging Princenhage – Website Beleef Princenhage 

(Angelo) 

Door Astrid is een presentatie gemaakt en deze wordt ook toegelicht. Vorig jaar is het 

initiatief al een keer besproken. Inmiddels zijn er stappen gezet en is de aanvraag 

gewijzigd.  

 

Er ontstaat een inhoudelijke discussie binnen het dorpsplatform.  

Zo wordt enerzijds het belang van een goede website onderschreven door een ieder , 

maar anderzijds het draagvlak voor deze website betwijfeld door een aantal leden.  

 

De gemeente is over het algemeen terughoudend over de ondersteuning van 

wijkkranten of websites maar de uitzondering bevestigt soms  de regel (denk aan 

eenmalige opstartkosten of het belang van een website ook voor de communicatie 

van de gemeente zelf of dat van de wijk) . Mits hiervoor daar afdoende draagvlak 

voor is in het wijk- of dorpsplatform. 

 

Opmerkingen die gemaakt werden waren onder andere , ‘weinig reacties van 

verenigingen’. ‘wordt het een terugkerende aanvraag binnen het platform ?’’,  

‘relatie tot bestaande website van Princenhage…..’.  

Kortom verschillende opvattingen en geen consent vooralsnog voor het initiatief. 

 

Angelo adviseert om met betrokken partijen er samen  uit proberen te komen . Hoe 

kun je elkaar helpen, aanvullen ? Voor nu zijn er geen positieve bevindingen. Wellicht 

dat een goed gesprek kan helpen. 

 



5. Rondvraag/vervolgafspraken/rondvraag 

De volgende bijeenkomst is op woensdag 29 november 2023 aanvang 19:30 uur in De 

Dobbelsteen.  

 

Eerder is al aangegeven dat er dit jaar nog een aanvraag kom van de Plukroute voor 

het gedeelte Nieuwe Heilaarstraat. 

 

6. Sluiting 

Iedereen bedankt voor de deelname en input.   

 

Overzicht budget 2023 

Budget € 20.000, -   

18-01-2023 Oranjecomite Princenhage – 
Koningsdag 

€ 1.250,00    Toegekend 

18-01-2023 S.K.I.P. – Activiteiten 2023 € 1.750,00 Toegekend 

18-01-2023 CC ’t Aogje – 
Geluidsinstallatie  

€ 3.658,38 Toegekend 

29-03-2023 Sint Nicolaas Comité - Intocht € 1.250,00 Toegekend 

29-03-2023 Het Gele Huis - Kunstplukken €    200,00 Toegekend 

29-03-2023 Repair Café - Algemeen €    281,00 Toegekend 

29-03-2023 Princenbier - Kinderplein €    705,00 Toegekend 

29-03-2023 SEP – Aanschaf elektra € 3.147,00 Toegekend 

29-03-2023 Stichting Kersstal 
Princenhage – Nieuwe 
Kerststal 

€ 2.500,00 Toegekend 

08-06-2023 OVP – Hang-bloembakken € 1.650,00 Toegekend 

08-06-2023 Stichting Kersstal 
Princenhage – Nieuwe 
Kerststal 

€ 2.386,00 Toegekend 

    

    

    

Saldo € 1.222,62   

 


